

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB EAST INVESTMENT Date: 12-03-2026 02:05:13 PM Subject: Determine the date of the regular general assembly	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للاستثمارات المالية والاقتصادية التاريخ: 12-03-2026 02:05:13 PM الموضوع: تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي
Please note that the company's Board of Directors has decided in its meeting held on 12-03-2026 that the company's annual general assembly meeting of the year 2025 to be on Tuesday, 14-04-2026, initially until approval is obtained from the Ministry of Industry and Trade .	يرجى العلم بان مجلس ادارة الشركة قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 12-03-2026 بتحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة لعام 2025 ليكون يوم الثلاثاء بتاريخ 14-04-2026 بشكل مبدئي لحين اخذ الموافقة من وزارة الصناعة والتجارة .
12-03-2026	12-03-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: arwa ibrahem	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: arwa ibrahem